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K2 TURBO 
Polishing compound

5906534005601 / K004 / 250 g
12 pcs/box

5906534000019 / EK0010 / 120 g
24 pcs/box

ULTRA CUT 
Scratch remover

5906534000408 / K0021 / 100 g
24 pcs/box

	 An excellent wax paste for car-body paint, upgraded with nanoparticles. Removes 
even the slightest scratches and imparts a high polish. May be applied to any and all car 
paint types, also metallic ones. Due to the application of nanotechnology, K2 TURBO now 
removes even the smallest scratches, and leaves car-paint even more smooth and more 
glossy. The product has won many prestige awards on the international fairs as well as 
DEKRA confirmation.

	 Slightly abrasive paste for removal of scratches, sracks and other paint faults. Works 
fast and efficient. Ideal for any paint and colour.

	 Превосходная восковая паста для кузова, усовершенствованная наночастицами. Устраняет 
даже самые мелкие царапинки и придает высокий блеск. Подходит для всех типов лака, также 
металлизированных.

	 Мелкоабразивная паста эффективно удаляет  царапины, трещинки и недостатки лака. 
Отлично полирует поверхность. Легко наносится и полируется. Эффективна для многих видов 
красок независимо от цвета. Удаляет царапины и желтый налет с фарных линз.
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